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Protokoll styrelsemöte Hagunda IF 2022-10-25

Närvarande:

Bruno Malabeux

Hans Haglund

Linda Östholm

Mats Jansson

Therese Westman

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen godkändes.

3. Ekonomi

Ekonomin är just nu under kontroll. Löpande avstämningar med samtliga kassörer och

revisor funkar bra och fortsätter. Dropbox är i gång och funkar bra. Fakturering av

medlemmar ner till födda 2012 är genomförd.

4. övriga punkter:

Incident vid fotografering — ursäkt från Hagunda har framförts till och tagits emot

av fotografen.

Erik Jällrud avslutar sin anställning 31/10. I överenskommelse med Erik skjuts en

avtackning på framtiden.

Innebandyläger — ställs in tills vidare

Huvudstyrelsen ger Eva Ludvigsen tillåtelse att för Hagundas räkning söka bidrag

till en ny innebandysarg till Vänge-hallen via Obos.se

Insamling av utdrag ur belastningsregistret fortsätter. Ca 50% återstår.

5. Förslag till möte för HT22 och VT23:

2022-11-27 kl.20:OO

2022-12-22 kl.20:OO

2023-01-29

2023-02-26 kl.20:OO

2023-03-26 kl.20:OO

2023-04-23 kl.20:OO

2023-05-28 kl.20:OO

6. Mötet avslutas

Therese Westman

Sekreterare

Bruno

Dlgitalt signerad av Bruno Malabeux
DN: cn=Bruno Malabeux, c=SE,
0=Hagunda IF.

Malabeux
Datum: 2022.11.01 1124:40

Bruno Malabeux
Ordförande

Protokollfrån styrelsemöten skickas ut på mail till samtliga i styrelsen. Eventuella synpunkter och justeringar ska inkomma med mail

snarast, Protokollen signeras enbart av sekreterare och ordförande i samband med nästa styrelsemöte.
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